



# 萬泰認證

## 信息安全管理体系认证证书

### 美律电子(深圳)有限公司龙华二厂

注册地址:中国广东省深圳市龙华区大浪街道美宝路48号

二分厂地址:中国广东省深圳市龙华新区大浪街道华荣路美律工业园A栋B栋1至5层  
中国广东省深圳市龙华区大浪街道华霆路17号华腾工业园

统一社会信用代码: 91440300MA5JKR7D7H

建立的管理体系,按照以下标准评审合格,特发此证。

**GB/T 22080-2016/ISO/IEC 27001:2013**

### 认证范围

蓝牙耳机、头戴式耳机和音箱制造所涉及的信息安全管理

(适用性声明:V1.0)

(该分证书基于主证书有效而有效)

证书号: 15/22IS0715R00-1 发证日期: 2022年11月24日 有效期至: 2025年11月23日

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会网站 ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)) 查询。



中国认可  
国际互认  
管理体系  
MANAGEMENT SYSTEM  
CNAS C015-M

第一次监审	第二次监审	第三次监审
-------	-------	-------

总经理

初次认证后的第一次监督审核应在认证证书签发日起12个月内进行。此后,监督审核应至少每个日历年(应进行再认证的年份除外)进行一次,且两次监督审核的时间间隔不得超过15个月。  
获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效,每次监督审核合格后,WIT将在本证书上加贴合格标签。  
凡认证范围涉及行政许可或国家强制认证要求的,本证书随相关行政许可或国家强制认证证书失效而失效。







# 萬泰認證

## Information Security Management System Certificate

This is to certify that the Management System established by  
**MERRY ELECTRONICS (SHENZHEN) CO., LTD. THE SECOND LONGHUA BRANCH**

REGISTERED ADDRESS: NO. 48 MEIBAO ROAD, DALANG STREET, LONGHUA DISTRICT, SHENZHEN CITY, GUANGDONG PROVINCE, P. R. CHINA  
AUDIT ADDRESS: FLOOR 1~5, BUILDING A&B, MERRY INDUSTRIAL PARK, HUARONG ROAD, DALANG STREET, LONGHUA NEW DISTRICT, SHENZHEN CITY, GUANGDONG PROVINCE, P. R. CHINA / HUATENG INDUSTRIAL PARK, NO. 17 HUATING ROAD, DALANG STREET, LONGHUA DISTRICT, SHENZHEN CITY, GUANGDONG PROVINCE, P. R. CHINA

Unified Social Credit Code: 91440300MA5JKR7D7H  
has been assessed to comply with the requirements of the standard  
**GB/T 22080-2016/ISO/IEC 27001:2013**

### Scope of certification:

INFORMATION SECURITY MANAGEMENT INVOLVED IN THE MANUFACTURE OF BLUETOOTH HEADSETS, HEADSETS AND SPEAKER BOXES

(STATEMENT OF APPLICABILITY : V1.0)

(The validity of this certificate depends on the validity of the main certificate)

Certificate No. 15/22IS0715R00-1 Issue Date:Nov,24,2022 Valid Until: Nov,23,2025

The Certificate information can be inquired on the official website of CNCA (www.cnca.gov.cn)



中国认可  
国际互认  
管理体系  
MANAGEMENT SYSTEM  
CNAS C015-M

First Surveillance	Second Surveillance	Third Surveillance
--------------------	---------------------	--------------------

General Manager, Wang Xiaodong

The first surveillance after the initial certification shall be conducted within 12 months from the date of issuance of the certificate. Thereafter, the surveillance audit shall be conducted at least once every calendar year (except the year of recertification), and the interval between the two surveillance audits shall not exceed 15 months.

The certification organization must conduct surveillance audit regularly and the registration certificate continues effective after the eligible surveillance audit. The compliance label will be attached to the registration certificate after the eligible surveillance audit.

Where the scope of certification involves administrative licensing or national compulsory certification requirements, this certificate will become invalid with the invalidation of the relevant administrative license or national compulsory certification certificate.

Hangzhou WIT Assessment Co., Ltd.

11 F, Building A, International Sunyard, No.1750 Jianghong Avenue, Binjiang District, Hangzhou

